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Certificate No. 1109-CPR-0085-1 
 

concerning initial inspection of the works and the factory product control 
 

 

According the Regulation No 305/2011 (Construction Products Regulation) of the European 
Parliament and of the European Council of 9 March 2011, it is hereby certified that the 
construction product: 
 

Construction Product: 
 

DIAGER POLY + 

Description: 
 

Bonded anchor with anchor rod for use in non-cracked 
concrete. 
Sizes:  M8, M10, M12, M16,  
 

according the European Technical Assessment  ETA-15/0829 of 22/01/2016 
 
Owner of the Assessment: DIAGER 

Rue Henri Moissan 
Z.I.-BP 90149 
FR-39802 Poligny Cedex 2 
Tel. (+33) 3 84 73 74 75 
Fax. (+33) 3 84 73 74 76 
www.diager.com 
 

Manufacturing plant: DIAGER 
Manufacturing Plant 9D 
 

is subject to factory product control by the manufacturer. The Notified Body (IFBT GmbH, NB 
1109 and SAC21) has checked the documentation of the factory product control on 2015-10-05 
at the manufacturing plant. This certificate confirms that the provisions laid down in the testing 
plan to the ETA-15/0829, which concern the attestation of conformity and the performance 
characteristics of the product, have been applied. 
 
This certificate was issued on the 2016-02-04 and is valid as long as the provisions of the 
European Technical Assessment ETA-15/0829 do not alter and the manufacturing conditions at 
the works or in the factory product control have not altered. 
 
 
Leipzig, 2016-02-04  

 
Dr.-Ing. Lothar Höher       
Manager of the certification body     

http://www.diager.com/
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Zertifikat Nr. 1109-CPR-0085-1 
 

über die Erstinspektion und werkseigene Produktionskontrolle       
 

Gemäß der Verordnung (EU) Nr. 305/2011 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 
9.März 2011 zur Festlegung harmonisierter Bedingungen für die Vermarktung von Bauprodukten 
wird hiermit bestätigt, dass das Bauprodukt: 
 

Bauprodukt: 
 

DIAGER POLY + 

Produktbeschreibung: 
 

Bonded anchor with anchor rod for use in non-cracked 
concrete. 
Sizes:  M8, M10, M12, M16,  
 

gemäß der Europäischen Technischen Bewertung  ETA-15/0829 of 22/01/2016 
 
Inhaber der Bewertung: DIAGER 

Rue Henri Moissan 
Z.I.-BP 90149 
FR-39802 Poligny Cedex 2 
Tel. (+33) 3 84 73 74 75 
Fax. (+33) 3 84 73 74 76 
www.diager.com 
 

Herstellerwerk: DIAGER 
Manufacturing Plant 9D 
 

einer werkseigenen Produktionskontrolle durch den Hersteller unterzogen wurde. Die notifizierte 
Stelle IFBT GmbH (NB1109 sowie SAC21) hat am 05.10.2015 im Rahmen der Überprüfung und  
Bewertung der Leistungsbeständigkeit die Dokumentation der Maßnahmen zur werkseigenen 
Produktionskontrolle im Herstellerwerk überprüft. Das Zertifikat bestätigt, dass die im Prüfplan zu 
ETA-15/0829 festgelegten Vorschriften, welche die Bescheinigung der Konformität im Rahmen 
der Leistungserklärung des Produktes betreffen, angewendet wurden.   
 
Dieses Zertifikat wurde am 04.02.2016 ausgestellt und gilt solange sich die Festlegungen in der 
Europäisch Technischen Bewertung ETA-15/0829 und/oder sich die Herstellbedingungen im 
Werk oder in der werkseigenen Produktionskontrolle nicht verändert haben. 
 
Leipzig, den 04.02.2016 
 

 
Dr.-Ing. Lothar Höher  
Leiter der Zertifizierungsstelle        

http://www.diager.com/
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